
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem válaszol az MVH?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelési és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendszerváltozást követő években a magyar mezőgazdaságból élők alig várták az uniós
csatlakozást, mert azt remélték tőle, hogy biztos felvevőpiacot hoz az európainál jobb,
olcsóbb termékeiknek . Bíztak abban is, hogy az uniós támogatás lehetővé teszi gazdaságuk
korszerűsítését, az intervenciós felvásárlás pedig kiegyenlíti a piac kilengéseit . Sajnos azt
kellett tapasztalniuk, hogy a kormány késve fizette ki az uniós támogatást, s nemzeti
kiegészítő támogatással is vannak problémák .
Ebben az ügyben keresett meg Speck József Mihály (5650 Mezőberény, Petőfi u . 42 .), akihez
2005. 06 . 13-án érkezett meg a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal 1016069016
iktatószámú, 06. 08-i keltezésű határozata, melyben arról értesítik, mekkora támogatási
összeget állapítottak meg részére az egységes területalapú és a szántóföldi kiegészítő nemzeti
támogatás keretében . Ez utóbbi esetében az összeg 0, ezért Speck úr 06. 22-én fellebbezést
adott postára, s mivel arra semmilyen válasz nem érkezett, 09 . 16-án újabb levélben
érdeklődött, de reagálás mindeddig nem érkezett .
Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem kapott Speck József Mihály szántóföldi kiegészítő nemzeti támogatást?
Miért nem válaszol hónapokig a levelekre a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési
Hivatal?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2006 . 01 . 16 .
Tisztelettel

Erdős Norbert
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